
Zápis z jednání ekonomické rady farnosti Velké Karlovice 

konané dne dne 19. 9. 2016 

Předmětem jednání byly níže uvedené záležitosti:  

 Příprava smluv na pronájem pozemků vrácených farnosti v rámci církevních 

restitucí – nájemní smlouva se společností HP Tronic, pachtovní smlouvy 

s panem Josefem Minarčíkem a paní Simonou Kolářovou a kupní smlouva 

s Obecním úřadem ve Velkých Karlovicích. Případný další prodej pozemků  

paní Ševčíkové na Sihle závisí na zatím nerealizovaném odprodeji části 

pozemků Obecnímu úřadu. 

 

 O. Rastislav informoval, že nátěr střechy na faře, jako i stříšky nad schody  

u vchodu do kostela a nad vývěskou bude řešen na jaře příštího roku. Dále 

podal informaci o provozu alarmu v kostele – z finančních důvodů bude řešen 

přes společnost Kristýn služebník s.r.o. 

 

 V souvislosti s postupným ukončováním rekonstrukce kostela bylo zmíněno, že 

z uzavřené smlouvy s firmou Teslice vyplývá povinnost firmy upravit okolí 

kostela, z této skutečnosti vyplynula potřeba výměny poškozených kamenů od 

kostela směrem k WC z boku pastoračního centra.  

 

 Byla zmíněna skutečnost, že částečně otevřeného prostoru mezi kostelem a 

pastoračním centrem využívají majitelé dodávek a osobních automobilů 

k nepovolenému vjezdu na hřbitov. Toto je zcela nepřípustné a bude řešen 

úplný zákaz vjezdu do těchto prostor. 

 

 O. Rastislav požádal o přípravu historických dokumentů z oprav kostela a 

dobových dokumentů pro budoucí generace k uložení do kostela.  

 

 Ekonomickou radou bylo odsouhlaseno, že návrh letáku o hřbitově je nutné 

dopracovat a bylo rozhodnuto o zadání do tisku. 

 

 Mirek Martinák podal informaci o stavu farních lesů – v lokalitě Noclehy byly 

vytěženy stromy napadené kůrovcem a dřevo bylo odprodáno. Bude nutné 

provést zimní nátěry buků na Sihle, další péče bude realizována dle potřeby. 

Vzhledem ke stáří farních lesů se bude pokračovat v přípravách těžby. 

 

 


